

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced today that Mr. Pierre de Bané, M.P., Parliamentary Secretary to the Secretary of State for External Affairs, will lead the Canadian Observer Delegation to the General Assembly of the Organization of American States to be held in Washington, April 4-14, 1973. Other members of the Canadian Delegation are:

- Mr. A. J. Pick: Ambassador, Canadian Permanent Observer to the OAS
- Mr. Guy Choquette: Deputy Director, Latin American Division, Department of External Affairs
- Mr. R. W. Showman: Alternate Observer, Canadian Permanent Observer Mission to the OAS.

The forthcoming General Assembly will be the second attended by a Canadian delegation since Canada's accreditation as a Permanent Observer to the OAS on February 2nd, 1972. The Canadian Permanent Observer Mission to the OAS was opened in Washington on March 15, 1972.

★            ★            ★

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Mitchell Sharp, annonce que M. P. de Bané, Député, Secrétaire parlementaire du Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, dirigera la Délégation canadienne d'observation à l'Assemblée générale de l'Organisation des Etats américains qui doit avoir lieu à Washington du 4 au 14 avril. Les autres membres de la délégation canadienne sont:

- M. A. J. Pick: Ambassadeur, Observateur permanent du Canada près l'OEA
- M. Guy Choquette: Directeur-adjoint, Direction de l'Amérique latine, Ministère des Affaires extérieures
- M. R. W. Showman: Observateur suppléant, Mission de l'Observateur permanent canadien près l'OEA.

Cette Assemblée générale est la deuxième à laquelle une délégation canadienne assistera depuis l'accréditation du Canada, le 2 février 1972, en qualité d'Observateur permanent auprès de l'OEA. La Mission permanente d'observation du Canada près l'OEA a ouvert ses portes à Washington le 15 mars 1972.